
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva v Snine 

 

zo dňa  23. 2. 2015 

 

 Zasadnutie Komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva v Snine  sa 

konalo dňa 23. 2. 2015 o 15
30

 hodine v rokovacej miestnosti MsÚ v Snine. Z celkového počtu 

7 členov komisie boli prítomní štyria členovia podľa prezenčnej listiny. Ďalej boli prítomní 

Ing. Mariničová Dana, vedúca Oddelenia finančného MsÚ v Snine, JUDr. Paľovčík Ján, 

vedúci Oddelenia právneho, správy majetku a služieb MsÚ v Snine /ďalej len OPSMaS/ a 

Ing. Aľušíková Monika, garant Komisie finančnej a správy majetku pri Mestskom 

zastupiteľstve v Snine /ďalej len komisia finančná/. 

 

 

Program zasadnutia 

  

1. Ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s.. 

 

2. Indikatívna ponuka financovania – Magellan Slovakia, s.r.o.. 

 

3. Prenájom nebytových priestorov pre MFK – Žiadosť ZŠ Budovateľská 1992/9    

v Snine o vydanie predchádzajúceho súhlasu k uzavretiu zmluvy. 

 

4. Iné. 

 

 

Zasadnutie Komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva v Snine 

otvoril a viedol Ing. Regec, ktorý v úvode prítomných privítal. Po oboznámení sa 

s programom rokovania a jeho schválení prebehla k jednotlivým bodom programu diskusia. 

 

 

K bodu 1. Ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s. 

 

  Komisia finančná nedoporučuje mestskému zastupiteľstvu odpredaj akcií 

spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s. za ponúkanú kúpnu cenu. 
 

 

K bodu 2. Indikatívna ponuka financovania – Magellan Slovakia, s.r.o. 

 

Komisia finančná odmieta indikatívnu ponuku financovania spoločnosti 

Magellan Slovakia, s.r.o., doporučuje však zvážiť možné ponuky od ďalších 

spoločností na trhu. 

 

 

K bodu 3. Prenájom nebytových priestorov pre MFK – Žiadosť ZŠ Budovateľská 

1992/9 v Snine o vydanie predchádzajúceho súhlasu k uzavretiu zmluvy 

 

  Komisia finančná žiada ZŠ Budovateľská 1992/9,  Snina o vyčíslenie 

predpokladaných prevádzkových nákladov na tréningový proces pre hráčov 
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MFK v zmysle žiadosti a ich predloženie na nasledujúce rokovanie komisie 

finančnej. 

  

 

K bodu 4. Iné 

 

V tomto bode rokovania Ing. Regec vyzval prítomných členov k diskusii 

k návrhu na vylúčenie jednej zo základných škôl v Snine zo systému škôl, 

ktorý je predložený na rokovanie mestského zastupiteľstva. Členovia komisie 

sa zhodli, že nakoľko ide o racionalizačné opatrenie, v  materiáli chýba 

vyčíslenie základných ukazovateľov ako náklady, využiteľnosť objektov a i. 

 

Na návrh Ing. Baloga sa členovia dohodli na termíne ďalšieho rokovania 

komisie finančnej na 13.3.2015 o 15.30 hod. 

 

V závere Ing. Regec poďakoval prítomným za účasť a rokovanie komisie 

finančnej ukončil. 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Aľušíková Monika                          Predseda komisie: Ing. Regec Jaroslav 

 

     . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

 

 

 

V Snine dňa  23. 2. 2015 

 

 


